
 
 

PROTOKÓŁ  NR  24 /2012 
z  posiedzenia wspólnego  Komisji  Stałych  Rady Gminy  Wijewo  odbytego 

w dniu   24 października  2012 r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli  : 
Członkowie   komisji zgodnie  z listą obecności . 
                                                                                    Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 
oraz 
Ireneusz Zając – Wójt Gminy Wijewo 
Janusz Chodorowski – Zastępca Wójta  
Krystyna Piasna - Biała – Zastępca Skarbnika Gminy Wijewo 
Stanisław Kasperski – Przewodniczący RG. 
 
Porządek posiedzenia :  
 
1.   Otwarcie. 
2.   Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach : 
    1/  ustalenie stawek podatku od nieruchomości 
    2/  w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 
    3/  określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
    4/  obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej jako podstawę obliczania podatku rolnego, 
    5/ zmiana do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych, 
    6/  nadania  odznaki  „ Za zasługi dla Gminy Wijewo 
    7/  plan pracy komisji rewizyjnej na 2013 rok       
    8/  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2012 rok.  
    9/  zmiany w budżecie gminy na 2012 r. 
3. Zapytania i wolne wnioski. 
4. Zakończenie 
 
Ad. pkt, 1 
 
Posiedzeniu wspólnemu Komisji Stałych Rady Gminy Wijewo przewodniczył radny przewodniczący 
Komisji Budżetowo Socjalnej -  Pan Zbigniew Lis. Powitała obecnych na sali radnych oraz gości. 
Przedstawił proponowany porządek obrad do którego zebrani nie wnieśli uwag. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Wójt Pan Ireneusz Zając –wyjaśnił, że wzrost kosztów utrzymania według którego określa się 
wzrostu stawek podatkowych został określony na poziomie 4 %. Taką zasadę przyjęliśmy również 
przy ustalaniu stawek na 2013 rok. W niektórych przypadkach wynosi to niecały grosz. 
Zaproponował aby stawki dotyczące  działalności gospodarczej pozostawić na poziomie  roku 2012 
zgodnie z uzgodnieniami z 2011 roku. Minister Rostowski w swym wystąpieniu przestrzega przed 
rokiem 2013 w którym ma być najbardziej odczuwalny kryzys. Pozostałe stawki podwyższymy 
w minimalnym stopniu aby nie pozostać w tyle co mogłoby spowodować zbyt dużą rozpiętość 
między stawką maksymalną a ustaloną przez gminę. 
Zaproponował również pozostawienie stawki podatku rolnego na poziomie roku 2012 czyli 60 zł./q.  
Maksymalna stawka ogłoszona przez GUS wynosi 67,72 zł. Do uchwały w sprawie podatku rolnego 
jest wymagana opinia Izby Rolniczej w Poznaniu. Ich sugestia jest aby kwota nie była wyższa niż 60 
zł. Sąsiednie gminy mają różnie. Osieczna ustaliła kwotę 50 zł. uważam, że ze względu na dochody 
stać ich na traki gest. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 



 
    1/ projekt uchwały w sprawie ustalenie stawek podatku od nieruchomości 
Wójt Pan Ireneusz Zając – dokonał analizy poszczególnych stawek zgodnie z propozycjami 
zawartymi w przedstawionych tabelkach, gdzie stawki zostały podwyższone w granicach 4 %. 
Radny Pan Radosław Zamiatała - stawka w pkt. 2 ppkt. e stanowią podatek od popularnych szopek 
na nieruchomościach, które obiecaliśmy nie podwyższać. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – tak, jest to pozycja, która obiecaliśmy nie podnosi. Zgodnie z deklaracją 
nie podnosimy rzemieślnikom, emerytom i rolnikom. Nie zmienia się opłata od budowli. 
Radna Pani Urszula Miksza – zwróciła się o wyjaśnienie co podlega opłacie od budowli, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – podatkowi od budowli podlegają wszystkie obiekty, które są trwale 
związane z gruntem a nie są budynkami np. baseny , silosy, wieże telefoniczne, płoty, 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
    2/  projekt uchwały w sprawie w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 
Wójt Pan Ireneusz Zając przedstawił wykaz budynków , które podlegają zwolnieniu. Stwierdził, że 
chodzi tu głownie o budynki, które są własnością gminy. Zwolnienia mają na celu uniknięcie 
płacenia podatku sobie. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

    3/  projekt uchwały w sprawie określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – stwierdził, że po  wprowadzeniu podatku od środków transportowych na 
obecnie obowiązujących zasadach były początkowo problemy z ustalaniem stawek, 
dopracowaliśmy się w miarę dobrej metody ustalania tych kwot. Przez ostatnie lata funkcjonuje to 
dobrze, Podatki są płacone nie ma dużych zaległości. Obecna propozycja  zawiera stawki 
podniesione o 3 %. 
Radny Pan Radosław Wojcieszyk – zaproponował pozostawienie stawek na poziomie roku 2012. 
Koszt utrzymania samochodu jest bardzo duży, nie wspominając o problemach z poruszaniem się 
na terenie naszej gminy. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – stwierdził, że największy koszt utrzymania pojazdu to ubezpieczenie,  
Radna Pani Joanna Miś – podatki się podnosi a przez mosty nie można legalnie przejechać bardzo 
uciążliwe są nakładane z tego powodu mandaty, Zdarza się też, że rejestrują samochody w innych 
gminach gdzie jest niższy podatek. 
Radna Pani Urszula Miksza – ile gmina straci z powodu nie podnoszenia stawek podatku od 
środków transportowych, 
Radny Pan Radosław Wojcieszyk – gmina nie straci jeśli dopilnuje się rejestracji wszystkich 
samochodów nowo zakupionych. Z moich informacji wynika, że w tym roku jest co najmniej 6 
samochodów nowych. Należy wyjaśnić sytuację z mostami i określić warunki przejazdu dola 
mieszkańców. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wykaz pojazdów do opodatkowania otrzymujemy ze 
starostwa z wydziału komunikacji. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie propozycje pozostawienia podatków od środków 
transportowych na poziomie roku 2012 . 
Zebrano opowiedzieli się za pozostawieniem stawek podatku na 2013 r. na dotychczasowym 
poziomie. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

    4/  projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej jako podstawę 
obliczania podatku rolnego. Temat podatku rolnego został omówiony wcześniej. 
Inspektor UG Pani Anna Szmyt – wyjaśniła, że podjęcie uchwały w sprawie podatku rolnego jest 
wymagane ponieważ niepodjęcie uchwały jest równoznaczne z przyjęciem stawki określonej przez 
GUS. Jeśli stawka ma być obniżona to musimy podjąć uchwałę ponieważ stawkę ustala się na dany 
rok i jeśli jest różna od stawki GUS to musi być podjęta. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 



    5/ projekt uchwały w sprawie zmiana do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych, 
Przewodnicząca GKRPA Dorota Mitrus poinformowała, że w związku z odstąpieniem przez PCPR 
od finansowania świetlic socjoterapeutycznych zmuszeni jesteśmy do dokonania przesunięć w celu 
zapewnienia funkcjonowania świetlic. Środki na świetlice zostały zdjęte z zadania – organizacja 
wypoczynku, które w tym roku nie zostały wykorzystane z powodu nie organizowania kolonii. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – z decyzji wynika, że świetlice do końca tego roku będą 
funkcjonowały, co będzie w roku przyszłym skoro PCPR odstąpił od współfinansowania świetlic. 
Dorota Mitrus – jesteśmy przed tworzeniem nowego programu na 2013 rok. Będziemy starać się 
aby wygospodarować odpowiednie środki na prowadzenie świetlic, będzie to prawdopodobnie 
kosztem innych zadań ponieważ budżet od lat jest taki sam. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
    6/  projekt uchwały w sprawie nadania  odznaki  „ Za zasługi dla Gminy Wijewo”. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek koła Diabetyków o nadanie odznaczenia dla Pani 
Aleksandry Wieland z okazji przypadającego w tym roku 10 lecia Koła w Wijewie.  
Do treści projektu nie wniesiono uwag.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
    7/ projekt uchwały w sprawie plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok       
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do posiedzenia rady można zgłaszać inne 
propozycje tematów posiedzeń. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
    8/  projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2012 rok.  
Zastępca Skarbnika Pani Krystyna  Piasna Białas – wyjaśniła, że każda zmiana budżetu powoduje 
zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej. Budżet i WPF są to dwa dokumenty, które musza być ze 
sobą spójne. Zmniejszenie wydatków i uwzględnienie tego faktu w prognozie wpływa na poziom 
naszego zadłużenia. 
Zmniejszono  wydatki, z tytułu:  
- remontu dróg na które zawarto już umowy( Wąska Wiatraczna), 
- zakupu usług związanych z planem zagospodarowania przestrzennego, wynagrodzenia w  
  urzędzie,  
- podatku od nieruchomości, kulturze fizycznej,  
Zwiększono wydatki na zadania inwestycyjne z tytułu: 
- nabycie w Brennie drogi od P. Garczyńskiego, 
-  zakup programów komputerowych w urzędzie, 
- abonament telefoniczny dla policji, 
- zakupu pomocy naukowych w Zespole Szkól w Brennie, 
- kosztów energii i delegacji, 
- zakupu materiałów i usług w przedszkolu. 
- pokrycia kosztów utrzymania schroniska dla zwierząt w związku z pobytem psa. 
Zwiększa się dochody z tytułu: 
- otrzymanej dotacji do podatku akcyzowego, 
- otrzymanego dofinansowania na przebudowę drogi w Radomyślu,  
Zmniejszono wykonanie dochodów z tytułu: 
- niesprzedanych działek, 
- odszkodowanie z tytułu  ubezpieczenia budynków. 
Radny Pan Radosław Wojcieszyk – czy planowany wzrost dochodów z tytułu podatku od środków 
transportowych w kwocie 25 tys. to kwota ,która ma wpłynąć po planowanej podwyżce stawek. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – jest to kwota o którą w 2012 roku zostały przekroczone dochody z tego 
tytułu spowodowane uregulowania zaległości z lat ubiegłych. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
    9/  projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2012 r. 
Wójt  Pan Ireneusz Zając – poinformował, że w 2012 roku nie zrealizowaliśmy dochodu z tytułu 
sprzedaży działek w Buchcie. Cena była niekorzystna i brak większego zainteresowania, będziemy 



czekać na lepszą koniunkturę. Jak zostanie rozwiązana gospodarka ściekowa to może będzie 
większe zainteresowanie i cena będzie tez korzystniejsza. 
Wydatki nie zostały zrealizowane  poprzez niewykonanie rozbudowy sali w Potrzebowie, świetlicy 
w Radomyślu i placu zabaw w Zaborówcu. Wynikało to z sytuacji, że czekaliśmy na decyzję 
o otrzymaniu dofinansowania tych zadań. Decyzja o rozpatrzeniu wniosków została podjęta zbyt 
późno aby rozpoczynać inwestycje w 2012 roku. Zostaną przełożone na rok następny podobnie jak 
budowa szaletów w Brennie Ostrowie. Trwa wyłonienie wykonawcy na budowę kanalizacji 
w Wijewie i budowa oczyszczalni. Weryfikacja musi być bardzo dokładna i zgodna z wytycznymi, 
każde niedociągnięcie może skutkować nie przyznaniem środków. Jeśli chodzi o 10 mil. to nie 
można popełnić błędu. Do końca października mamy czas na wyłonienie wykonawcy. W przetargu 
startowało 5 firm, choć zainteresowanie było znacznie większe. Oferty była na jednakowym 
poziomie wszystkie oscylowały na poziomie 20 mil. zł. Poinformował, że wszystkie oszczędności 
jakie uzyskamy na inwestycjach będą traktowane jako zniwelowanie długu. 
Mamy zrobiony projekt na budowę kanalizacji w Brennie. Jeśli złożymy wniosek na jej 
dofinansowanie to będziemy musieli mieć swoje zabezpieczenie i wówczas wszystkie oszczędności 
się przydadzą. 
Radna pani Urszula Miksza – czy rozstrzygnięcie przetargu jest jednoznaczne z rozpoczęciem prac 
na budowie oczyszczalni i kanalizacji. Czy prace zostaną rozpoczęte jeszcze w tym roku. 
Zastępca Pan Janusz Chodorowski – umowa zostanie podpisana w tym roku, kiedy wykonawca 
wyjdzie fizycznie na budowę zależy od niego. Rozpoczęcie prac jeszcze w tym roku jest realne.. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – wykonawca ma termin realizacji zadania określony na wrzesień 2014 
roku. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – zakończenie inwestycji w roku 2014 dotyczy I etapu tj. budowy 
oczyszczalni i kanalizacji w Wijewie. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – zaciągnięty   kredyt w kwocie 6,6 mil zl. na 10 lat nie jest tak dużym 
obciążeniem dla budżetu. Nie ma konieczności wielkich oszczędności., Nie jest zagrożone 
funkcjonowanie instytucji okołourządowych.  Najgorsze będą najbliższe 2-3 lata ponieważ później 
oczyszczalnia będzie już pracować i zacznie się spłacać. Jeśli nie zwiększymy tempa inwestowania 
to będzie dobrze. 
Radna Pani Urszula Miksza – czy jest zagrożona realizacja inwestycji w Potrzebowie i Radomyślu. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – remonty świetlic nie są zagrożone, zostały przełożone ponieważ nie było 
gwarancji na otrzymanie dofinansowania. Jeśli nie mam zabezpieczonych środków  nie można 
ogłaszać przetargu i rozpoczynać zadanie. 
Radna Pani Joanna Miś – na ul. Wiatracznej są kładzione dwie różne kolory kostki,  
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił, że ul. Wiatraczna jest traktowana jako ciąg 
pieszo rowerowy. Kostka czerwona stanowi ciąg pieszo – rowerowy. Kostka szara będzie stanowiła 
rolę drenażu odprowadzającego wodę. Jest jednak tak ułożona, że można po niej jeździć. Ulica 
Wiatraczna będzie ulica, gdzie nie jest przewidziany ruch samochodowy poza dojazdem do posesji. 
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt. 3 
 
Radny Pan Radosław Zamiatała – na rok następny planuje się również dochód z sprzedaży działek 
w Buchcie, po której stronie drogi, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – jadąc w stronę Wielenia po lewej stronie drogi, po przeciwnej stronie ma 
być plaża. Naszym zamysłem jest sprzedaż kilka działek i zainwestować w plaże z prawdziwego 
zdarzenia, ogrodzoną bez możliwości wprowadzania zwierząt, z wypożyczalnią sprzętu, natryskami 
i ubikacjami. Jest to najlepsza lokalizacja na plażę w gminie. Problemem może być jedynie 
przejście przez drogę z działek po przeciwnej stronie ulicy. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – jak wygląda sprawa sprzedaży działek w Radomyślu,. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – nie ma wielkiego zainteresowania tym terenem, gdybyśmy obniżyli cenę 
to być może, że byliby chętni. Cena nie jest wygórowana dlatego nie będziemy obniżać ceny. Ich 
wartość nie jest aż tak wysoka żeby rzutowała na  budżet. 
Radna Pani Joanna Miś – czy pismo w sprawie przejścia dla pieszych w Wijewie zostało wysłane. 
Mieszkańcy Radomyśla II maja ten sam problem, brak przejścia utrudnia przejście przez jezdnie. 
Przewodniczący rady Gminy przedstawił zebranym: 
1/ skargę Pani Barbary Pokorny na Radę Gminy Wijewo w sprawie nienależytego wykonywania 
obowiązków przez Wójta Gminy Wijewo. Skarga skierowana jest do Wojewody i do wiadomości 



Rady Gminy. Skarga zawiera 3 strony zawiera treści dotyczące protokołu z konsultacji społecznych 
nad planem zagospodarowania przestrzennego terenów letniskowych we wsi Miastko. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – podstawa prawna na która powołuje się Pani Pokorny stanowi przepis, 
na który można zawsze zacytować. Głównym celem skargi jest wstrzymanie lub przedłużenie czasu 
przy procesie uchwalania planu zagospodarowania Miastka. Na szkoleniu w sprawie skarg 
zwróciłem się z zapytaniem dot. terminu wytworzenia dokumentu, nie potrafił udzielić odpowiedzieć 
na to pytanie. 
2/ przedstawił treść pisma podsumowującego przeprowadzona w gminie kontroli przez RIO 
w Poznaniu. Kontrolujący podsumowali prace urzędu jak dobrą. Zwrócili uwagę na  terminowość 
i dotrzymanie limitów kosztorysowych na prowadzonych inwestycjach. 
Radny Pan Ryszard Woźniak – w Miastku lampa nie świeci od dawna, kiedy możemy liczyć na 
naprawę, 
Radna Pani Urszula Rimke – zwróciła się z zapytaniem, kiedy możemy liczyć na uruchomienie lamp 
na ul. Źródlanej w Brennie. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – ul. Źródlana będzie włączona w listopadzie, 
Wójt Pan Ireneusz Zając -  zastanawiamy się nad wprowadzeniem oszczędności. Rachunki za prąd 
są coraz większe. W tym roku rezygnujemy z iluminacji świątecznych. 
Radna Pani Urszula Rimke – zaproponowała aby na łamach prasy lokalnej zamieścić  wyjaśnienie 
dotyczące brak iluminacji i że będą wyłączenia w nocy. Niech mieszkańcy są poinformowani. 
Radny pan Edwin Wojciech – czy wiadomo kto będzie naprawiał ul. Młyńską, 
Radny Pan Józef Pukacki  
    – kiedy zostanie wprowadzone oznakowanie skrzyżowania ul. Wschowskiej i polnej, 
     - kiedy zostanie powieszona tablica z napisem ul. Łąkowej 
    - czy ul. Wczasowa będzie remontowana dalej, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – oznakowanie skrzyżowań musi zatwierdzić komisja ruchu drogowego, 
która opracowuje projekt według którego będziemy stawiać znaki, 
 - tablica z nazwą ul. Łąkowa jest zamówiona. Będzie to pierwsza tablica z herbem gminy. 
Wszystkie następne , które będziemy wymieniać też będą z herbem. 
 - ul. Wczasowa jest robiona na odcinku będącym własnością gminy, 
Radny Pan Sławomir Zając – zjazd z drogi powiatowej na Miastko przez Krzyż po położeniu 
dywanika jest zbyt wysoki, należałoby wyrównać i utwardzić. Z tego skrótu korzysta również 
autobus szkolny, 
Radny Pan Zbigniew Lis – zwrócił się z zapytaniem czy jednostka OSP w Brennie złożyła wniosek o 
zakup nowego samochodu bojowego, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – oficjalne pismo nie wpłynęło. Nie ukrywam, że prowadzone były na ten 
temat rozmowy. O zabezpieczenie środków na zakup samochodu na potrzeby policji w Wijewie 
zwróciła się również Komenda Miejska Policji w Lesznie. Coraz częściej mówi się o likwidacji rewiru 
dlatego nad finansowaniem policji powinniśmy się zastanowić. 
Wstępna propozycja straży to 300 tys. po stronie gminy. Jest to kwota zbyt duża. Prowadzone są 
rozmowy, jeśli  zdołamy pozyskać sponsorów do kwoty 250 tys. to zaproponuje dołożenie z budżetu 
gminy 50 tys. Decyzja będzie należała do Państwa. Na straż warto łożyć ponieważ sprzęt pozostaje 
na terenie gminy i służy naszym mieszkańcom. 
Na posiedzeniu Zarządy Gminnego OSP w dniu wczorajszym na wniosek Komendanta Gminnego 
zdecydowałem o podwyższeniu stawki za zdarzenia jakie otrzymują strażacy ochotnicy. 
Komendant Komendy Miejskiej PSP w Lesznie zaproponował zmianę łączności, która będzie 
kosztowała rocznie 4 tys. zł. ponieważ obecna sygnalizacja nie zawsze działa prawidłowo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, o: 
1/  planowanym termin spotkania z mieszkańcami Ostrowa w druga połowę listopada, 
2/ otrzymanych z Urzędu Skarbowego uwagach do oświadczeń majątkowych radnych, każdy kto 
otrzymał uwagi jakie wskazał urząd powinien złożyć na moje ręce wyjaśnienie, podsumowanie 
będzie na Sesji. 
Radny Pan Radosław Wojcieszyk – czy  nie można nic zrobić odnośnie naszych mostów. Zarząd 
Dróg ciągle odpowiada, że nic nie można zrobić. Będąc w terenie zwłaszcza w powiecie Górowskim 
jest dużo tabliczek z napisami „nie dotyczy mieszkańców”, „nie dotyczy dojazdu do posesji”  
U nas sprawa jest załatwiana odmownie a przy kontroli inspekcji drogowej sypią się mandat i punkty 
karne, które obciążają przedsiębiorców. 
Przewodniczący Rady Gminy – na spotkaniu z posłem Borowiakiem rozmawialiśmy na ten temat. 
Radny Wolniczak wspólnie z Panem Umińskim zobowiązali się do napisania pisma, które zostanie 



złożone na ręce posła na posiedzeniu Sesji. Poseł Borowiak będzie obecny na posiedzeniu rady, 
można przygotować swoje pytania, możliwość ich zadania będzie w wolnych wnioskach.  
Wójt Pan Ireneusz Zając – zapoznał zebranych z wnioskiem: 
1/ Zespołu Szkół w Brennie dotyczącym zarezerwowania w budżecie gminy kwoty 150 tys. na 
budowę boiska sportowego dla potrzeb szkoły. 
2/  odpowiedzią Urzędu Marszałkowskiego w sprawie przyznania środków na remont świetlicy 
wiejskiej w Radomyślu. Wniosek jest zatwierdzony ale znajduje się na liście rezerwowej, 
oczekującej na wolne środki.  
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – przedstawił wniosek P. Kaźmierskiego w sprawie 
przekształcenia działki nr. 9  z rolnej na budowlaną. 
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – sprawy związane z przekształceniem nie podlega 
procedurom KPA. Nie jest jasno  powiedziane czy wnioski o przekształcenie  wymagają odpowiedzi. 
Poprosił o zaplanowanie na 2013 rok środków na zmianę studium. Co roku należy dokonywać 
bieżących korekt w studium i planie zagospodarowania aby można realizować potrzeby 
mieszkańców. Zaproponował opracowanie planu w dwóch częściach, część obejmującą teren park, 
gdzie będą potrzebne inne uzgodnienia i część pozostałą oddzielnie. 
Wójt Pan Ireneusz Zając – poinformował o organizowanym w Wolsztynie spotkaniu dotyczącym 
wyłączenia telewizji naziemnej ponieważ pierwsze wyłączenia dotyczyć będą również gmin powiatu 
leszczyńskiego. 
Radny Pan Stanisław Kasperski – zwrócił się z zapytaniem co z Internetem, jakie są możliwości 
przyłączenia się mieszkańców, 
Wójt Pan Ireneusz Zając – przeprowadziłem pierwsza rozmowę z INTELEM na temat 
zainteresowania przyłączeniem się do sieci. Gmina na pewno będzie korzystała z łączy 
światłowodowych. Podłączenie ma kosztować 1 zł. nie wiem ile będzie wynosił abonament. 
Przyłącze może uzyskać każdy. W zależności gdzie zainteresowany mieszka. Będzie można 
bezpośrednio ze studzienki pociągnąć linie do najbardziej odległym miejscowościom proponują 
łącza radiowe. 
 
Ad. pkt. 3 
 
Z powody braku dalszych pytań przewodniczący obrad uznał porządek posiedzenia za wyczerpany, 
podziękował zebranym i zakończył obrady. 
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